



The Perfect Match: Mobility and SmartHome Security.

Fall in love with unbelievable deals from the TELUS Exclusive Partner Program.



Get the Samsung S25 starting at
only **\$31.21/mo.**¹
on a 2-year term with TELUS Easy Payment^{®2}
and Bring-It-Back[™].³

Stay connected to loved ones wherever you roam
with **100GB 5G+ Canada - US** for only
\$60/mo.⁴

Offer applicable to new customers who activate on a 2 year TELUS
Easy Payment plan.⁵ Price includes preauthorize payment discount.⁶

Enjoy a complete home security system that has
your back. Get our Smarthome Security secure plan
starting at only **\$25/mo.** on a 3 year term.⁷

Plus, get free Professional Installation for a limited time on select
plans.⁸

Enjoy dedicated customer service at every step.
Get personalized support from our team of experts by phone, email or chat.

Webstore

www.telus.com/WRHAepp

Email

epp@telus.com

New customers

1-877-460-1195

Existing customers

1-844-888-4440

Proof of eligible employment required for all TELUS Exclusive Partner Program ("EPP") offers. Offer available online and at dealers and corporate stores that support the EPP. 1.Taxes (including applicable provincial or municipal government 911 fees) and pay-per-use charges (including long distance, roaming and additional airtime or data) are extra. Visit www.telus.com/mobilityppu for details. Plus applicable provincial or municipal government 911 fees in Nova Scotia (\$0.43), PEI (\$0.70), New Brunswick (\$0.97), Saskatchewan (\$1.95), Quebec (\$0.46), Alberta (\$0.95), Northwest Territories (\$1.70) and Newfoundland and Labrador (\$0.75). Premium and subscription messages are not included. Multimedia messaging used while outside of Canada is charged as data roaming. Messages sent using iMessage may incur data charges. Tethering included to high-speed threshold for Unlimited plans. Rates and offers are subject to change without notice. 5G access requires a compatible device and connection to TELUS' 5G network where available. Speed and signal strength may vary with your device, configuration, Internet traffic, environmental conditions, applicable network management and other factors. For more information, visit www.telus.com/coverage. Data speeds reduced to a maximum of 512Kbps after your included high-speed data bucket is exhausted. Speed may vary with your device, Internet traffic, environmental conditions, and other factors. Please refer to TELUS' Fair Use Policy at www.telus.com/fairusepolicy for further information. A one-time connection fee of \$70 applies to in-store and call center upgrades and activations. Connection fee is subject to change without notice. Learn more <https://www.telus.com/en/support/article/service-fees>. 2.Subject to approved credit with a 24 month Easy Payment agreement (0% APR) on any in-market plan with data and voice included. Easy Payment balance will be repaid over a 24 month period via equal monthly payments. Payment of any outstanding Easy Payment balance due upon termination, or account transfer. Applicable taxes are calculated based on the total no term price less any device discounts and must be paid in full at the time of purchase. Pay-per-use charges (including long distance, roaming and additional airtime or data) are extra. 3.Customers must subscribe to an eligible 2 year TELUS rate plan in order to qualify for the Bring-It-Back program. Customers must bring back the device in good condition at the end of the 2 year contract or pay the Bring-It-Back amount. The interest rate is 0%. Device is subject to inspection by a TELUS representative. Ask the store representative for full program details. At the end of your 2-year contract, or when cancelling service before the end of the 2-year contract, you will need to decide if you want to either 1) return your device to a TELUS location, or; 2) keep the phone and pay the Bring-It-Back Program Amount that was provided to you at the start of your contract. If your phone is damaged and no longer meets the Bring-It-Back eligibility criteria, you will be required to pay the Bring-It-Back Program Amount. 4.Taxes (including applicable provincial or municipal government 911 fees) and pay-per-use charges (including long distance, roaming and additional airtime or data) are extra. Visit www.telus.com/mobilityppu for details. Rates and offers are subject to change without notice. Data speeds reduced to a maximum of 512Kbps after your included high-speed data bucket is exhausted. Speed may vary with your device, configuration, Internet traffic, environmental conditions, and other factors. Please refer to TELUS' Fair Use Policy at www.telus.com/fairusepolicy for further information. 5G access requires a compatible device and connection to TELUS' 5G network where available. Speed and signal strength may vary with your device, configuration, Internet traffic, environmental conditions, applicable network management and other factors. For more information, visit www.telus.com/coverage. 5.Subject to approved credit with a 24 month Easy Payment agreement (0% APR) on any in-market plan with data and voice included. Easy Payment balance will be repaid over a 24 month period via equal monthly payments. Payment of any outstanding Easy Payment balance due upon termination, or account transfer. Applicable taxes are calculated based on the total no term price less any device discounts and must be paid in full at the time of purchase. Pay-per-use charges (including long distance, roaming and additional airtime or data) are extra. 6.Price includes pre-authorized payment discount of \$5. Offer subject to change without notice. Available to customers who subscribe to eligible plans and enroll with pre-authorized payments. The \$5 monthly discount will only apply to eligible plans and you must keep pre-authorized payments active to maintain the discount. All prices do not include applicable taxes. 7.Offer subject to change without notice and available to residential customers who have not subscribed to TELUS Internet, Optik TV or SmartHome Security in the past 90 days. Offer available on select TELUS SmartHome Security packages, including Secure, Secure plus Video, Control, and Control plus Video. Eligibility may vary by address. Cannot be combined with other promotions. The Exclusive Partner Program ("EPP") Home Services discount is only available to new TELUS EPP customers. For 36 months or as long as the customer fulfills the minimum a \$5/mo Home Services bill credit applies. Bill credit will be applied upon order completion and will appear on your first bill after activation. Bill credits are non-transferable, can only be applied to pay for services charges, and carry no cash value after deactivating your services. Credit provided is discretionary and includes applicable taxes (based on the taxes levied in the province of supply) therefore the value displayed on your bill is the value before tax. For example, a \$10 discretionary credit towards Internet service offered in BC includes \$0.62 PST and \$0.45 GST, meaning the credit value displayed will be \$8.93. The \$0.62 PST and \$0.45 are captured as reductions in the amount of tax charged on your balance owing. Proof of eligible employment required for all EPP offers. 8.Offer subject to change without notice, and includes professional installation on eligible Smart Automation Plus and professionally monitored plans. Adding additional equipment may incur additional installation costs. Local permit fees and additional charges may apply in municipalities where the services of a patrol are required to verify alarms. These costs are the responsibility of the customer.

La combinaison parfaite: services mobiles et maison connectée.

Tombez sous le charme des offres incroyables du Programme exclusif des partenaires de TELUS



Obtenez le Samsung S25 à
partir de seulement
31.21 \$/mois¹
avec Paiements faciles de
TELUS², Option retour et une entente de
2 ans.³

Gardez le contact avec vos proches partout où vous voyagez avec le forfait **Canada – États-Unis 100 Go** à la vitesse 5G+ pour seulement **60 \$/mois.⁴**

L'offre s'applique aux nouveaux clients qui s'abonnent à un forfait de 2 ans avec Paiements faciles de TELUS.⁵ Le prix comprend le rabais pour l'inscription au paiement préautorisé. Des conditions s'appliquent.⁶

Profitez d'un système de sécurité à domicile intégral qui assure votre protection. Obtenez notre forfait Protection à partir de seulement **25 \$/mois** avec une entente de 3 ans.⁷

De plus, pendant une durée limitée, obtenez l'installation professionnelle gratuite avec certains forfaits.⁸

Profitez d'un service à la clientèle dédié à chaque étape.

Recevez un soutien personnalisé des spécialistes de l'équipe du Programme exclusif des partenaires par téléphone, courriel ou clavardage.

Boutique en ligne
www.telus.com/WRHAapp

Courriel
epp@telus.com

Nouveaux clients TELUS
1-877-460-1195

Clients actuels TELUS
1-844-888-4440

Les membres qui souhaitent se prévaloir des offres du Programme exclusif des partenaires (PEP) de TELUS doivent fournir une preuve d'emploi admissible. L'offre est en vigueur en ligne, chez les détaillants et dans les magasins corporatifs offrant le PEP. 1. Les taxes, les frais gouvernementaux provinciaux ou municipaux pour le service 911 et les frais payables à l'usage (y compris les frais d'appel interurbain, les frais d'itinérance et les frais de temps d'attente ou de données supplémentaires) sont en sus. Visitez telus.com/tarifsmobilité pour obtenir des précisions. Les frais gouvernementaux provinciaux ou municipaux pour le service 911 sont en sus : Nouvelle-Écosse (0,43 \$), Île-du-Prince-Édouard (0,70 \$), Nouveau-Brunswick (0,97 \$), Saskatchewan (1,95 \$), Québec (0,46 \$), Alberta (0,95 \$), Territoires du Nord-Ouest (1,70 \$) et Terre-Neuve-et-Labrador (0,75 \$). Services de messagerie facturables à fonctions bonifiées (p. ex. pour voter ou participer à un concours) non compris. La messagerie multimédia utilisée à l'extérieur du Canada est facturée au tarif de la transmission de données en itinérance. Les messages envoyés par le service iMessage peuvent entraîner des frais de transmission de données. L'utilisation de l'appareil comme point d'accès mobile est possible jusqu'au seuil de limitation de la bande passante du forfait avec données illimitées. Les prix et les offres peuvent changer sans préavis. L'accès à la 5G nécessite un appareil compatible et une connexion au réseau 5G de TELUS, là où le réseau est offert. La vitesse et la puissance du signal peuvent varier en fonction de plusieurs facteurs : votre appareil, sa configuration, le trafic Internet, les conditions environnementales, la gestion du réseau, etc. Pour en savoir plus, visitez telus.com/couverture. La vitesse de transmission des données est réduite à 512 kbit/s une fois le lot mensuel de données à haute vitesse inclus épuisé. La vitesse peut varier en fonction de l'appareil, du trafic Internet, des conditions environnementales et d'autres facteurs. Veuillez consulter la politique d'utilisation équilibrée de TELUS au telus.com/utilisationequilibrée pour en savoir plus. Des frais de connexion uniques de 70 \$ s'appliquent aux changements d'appareil et aux mises en service en magasin et au téléphone. Ils peuvent changer sans préavis. En savoir plus <https://www.telus.com/fr/support/article/service-frais>. 2. Sous réserve de l'approbation du crédit dans le cadre d'une entente de 24 mois avec Paiements faciles de TELUS (taux annuel de 0 %) et tout forfait en marché comprenant les données et les appels. Le remboursement du solde Paiements faciles est échelonné sur une période de 24 mois, en versements mensuels égaux. Le paiement du solde Paiements faciles est exigible à la résiliation de l'entente ou au transfert du compte. Le calcul des taxes applicables s'appuie sur le prix total sans entente de l'appareil, moins les rabais consentis. Le montant des taxes doit être payé en totalité au moment de l'achat. Les frais payables à l'usage (y compris les frais d'appel interurbain, les frais d'itinérance et les frais de temps d'attente ou de données supplémentaires) sont en sus. 3. Le client doit s'abonner à une entente de deux ans pour se prévaloir du programme Option retour. Le client doit retourner son appareil en bonne condition à la fin de son entente de deux ans ou payer le montant Option retour. Le taux d'intérêt est de 0 %. Il est possible qu'un conseiller TELUS inspecte l'appareil retourné. À la fin de votre entente de 2 ans, ou lors de l'annulation du service avant la fin du contrat de 2 ans, vous devrez décider si vous voulez 1) retourner l'appareil dans une boutique TELUS ou 2) conserver l'appareil et payer le montant du programme Option retour TELUS qui vous a été offert au début de l'entente. Si votre téléphone est endommagé et ne répond plus aux critères d'admissibilité du programme Option retour TELUS, vous devrez payer le montant du programme Option retour. 4. Les taxes (y compris les frais 911 applicables des gouvernements provinciaux ou municipaux) et les frais payables à l'usage (y compris les interurbains, l'itinérance et le temps d'attente additionnel) sont en sus. Visitez telus.com/tarifsmobilité pour plus de détails. Les taxes et offres peuvent être modifiées sans préavis. La vitesse de transmission des données est réduite à 512 kbit/s une fois le lot mensuel de données à haute vitesse inclus épuisé. La vitesse peut varier en fonction de l'appareil, du trafic Internet, des conditions environnementales et d'autres facteurs. Veuillez consulter la politique d'utilisation équilibrée de TELUS au telus.com/utilisationequilibrée pour en savoir plus. L'accès à la 5G est possible uniquement dans les régions où le réseau 5G de TELUS est déployé. Appareil compatible requis. Les taxes peuvent varier en fonction de votre appareil, du trafic Internet, des conditions environnementales et d'autres facteurs. Pour en savoir plus, visitez telus.com/couverture. 5. Sous réserve de l'approbation du crédit dans le cadre d'une entente de 24 mois avec Paiements faciles de TELUS (taux annuel de 0 %) et tout forfait en marché comprenant les données et les appels. Le remboursement du solde Paiements faciles est échelonné sur une période de 24 mois, en versements mensuels égaux. Le paiement du solde Paiements faciles est exigible à la résiliation de l'entente ou au transfert du compte. Le calcul des taxes applicables s'appuie sur le prix total sans entente de l'appareil, moins les rabais consentis. Le montant des taxes doit être payé en totalité au moment de l'achat. Les frais payables à l'usage (y compris les frais d'appel interurbain, les frais d'itinérance et les frais de temps d'attente ou de données supplémentaires) sont en sus. 6. L'offre peut être modifiée sans préavis. Elle s'adresse aux clients du PEP qui s'abonnent à un forfait admissible et s'inscrivent aux paiements préautorisés de TELUS. Le rabais mensuel de 5 \$ s'applique uniquement aux forfaits de services mobiles admissibles et les clients doivent demeurer inscrits aux paiements préautorisés pour le conserver. Les prix affichés n'incluent pas les taxes applicables. 7. L'offre peut être modifiée sans préavis et s'adresse aux clients des services résidentiels qui n'ont pas été abonnés aux forfaits Maison connectée de TELUS, y compris Protection, Protection + Vidéo, Contrôle et Contrôle + Vidéo. L'admissibilité peut varier selon l'adresse. L'offre ne peut être jumelée à d'autres offres promotionnelles. Le rabais sur les services résidentiels du Programme exclusif des partenaires (« PEP ») n'est offert qu'aux nouveaux clients PEP de TELUS. Pendant 36 mois ou tant que le client remplit les conditions minimales du PEP, un rabais de 5 \$ par mois s'appliquera sur la facture des services résidentiels. Le crédit sera appliqué une fois la commande exécutée et figurera sur la première facture suivant l'activation du service. Les crédits sur la facture ne sont pas transférables et ne peuvent servir qu'à payer des frais de service. Ils n'ont aucune valeur monétaire après la désactivation du service. Le crédit accordé est discrétionnaire et comprend les taxes applicables (selon les taux de taxation en vigueur dans la province où les services sont fournis). Le montant indiqué sur la facture correspond donc à la valeur avant les taxes. Par exemple, un crédit discrétionnaire de 10 \$ sur un service Internet fourni en Colombie-Britannique comprend la TVP de 0,62 \$ et la TPS de 0,45 \$. Le montant du crédit affiché sera donc de 8,93 \$. La TVP de 0,62 \$ et la TPS de 0,45 \$ représentent une réduction du montant des taxes facturées sur le solde dû. Les clients qui souhaitent se prévaloir d'une offre du PEP doivent fournir une preuve d'emploi admissible. 8. Pouvant être modifiée sans préavis, et comprend l'installation professionnelle avec les forfaits Domotique Plus et avec surveillance professionnelle admissibles. L'ajout d'équipement peut entraîner des frais d'installation additionnels. Des frais de permis locaux et des frais supplémentaires peuvent s'appliquer dans les municipalités où les services d'un patrouilleur sont requis pour la vérification des alarmes. Le client est responsable de ces frais.